
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 5 2020 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2020-05-05 § 67 – 82 

 
 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19:00 
Plats Romevi 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Susanne Lindström, Anders Larsson, Maria 

Forssten, Tobias Hildesson, Fredrik Sjöberg  
 

  Ansvarig 
§ 67 Öppnande 
 
§ 68 Dagordning 
 
§ 69 Föregående 

Protokoll 

Fredrik hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 70 Kansli info Alla lag är anmälda för seriespel. Vi har fått lite nya möbler till 
kansliet. Vi fick gräsklippningen av samhället och det är påbörjat.  
 
Vi har gjort ett utskick angående att vi inte får ha publik på matcher. 
 

 
 

§ 71 Ekonomi Pengar för motionsslingan har kommit in.  
 
Maria C har lagt in gräsklippningen i budgeten. Vi har fortsatt ett 
litet minus men detta är p.g.a avskrivningar. Bortser man från detta 
går det ihop. Vi kommer att få 50´kr av Thordenstiftelsen detta 
kommer att användas till ny gräsklippare.  
 
Maria C kommer att skicka in en ansökan om att få ersättning för 
uteblivna intäkter p.g.a. Corona.  
 
Maria C lägger ut om bingolotter och vilka lotter vi säljer på 
hemsidan. 
 
Serieavgifter och försäkringar betalda. Just nu har vi bra saldo på 
kontot annars hade vi kunnat få LOK av kommunen innan augusti.  
 
Budgeten för 2020 fastslogs.  
 
Dörrstängarna kostar 1200-1500 kr/st.  
 
Ett nytt 7-mannamål är beställt.  
 
Vi har fått nya Kungälvsklipp som man kan sälja om man vill.  
 
Vi skall ha ett nytt lagkonto för P13 Petter Falk xxxxxx-xxxx och 
Sara Perez Thorsson xxxxxx-xxxx 
 

 
 
 



  Ansvarig 
Dagbarnvårdarna hyr varje dag så vi får ca 5000 kr i veckan.  

§ 72 Sponsring  
Susanne har haft möte med ICA Maxi. Det kommer tills vidare inte 
att krävas någon motprestation i år möjligtvis senare i höst.  

 

 
 

§ 73 Fotboll P 08 har anmält lag och får hjälp av P07 och P09.  
Sommarfotbollskolan blir av men vi serverar ingen lunch. Vi delar 
upp grupperna så att vi kör yngre på förmiddagen och äldre på 
eftermiddagen. 07-05 erbjuds en seriösare variant med tuffare 
träning och mindre lek.  
 
P14 och F 14 har dragit igång. Det blev fyra ledare av varje.  
 
Serien har dragit igång för alla upp till P 05. Seniorer och 
Damjuniorer får inte spela matcher just nu.  
 
Vi har gjort ett utskick angående att vi inte får ha publik på matcher. 
 

 

§ 74 Innebandy Det blir spel i division 2 till hösten för herrarna. Damerna kommer 
att börja träna.  
 

 

§ 75 Gymnastik Det blir en ny grupp födda 17 i höst.  

§ 76 Boule Ligger på is just nu.  

§ 77 Bordtennis Ungdomar spelar på torsdagar. KM planeras i juni.   

§ 78 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

 
Vi bör jobba med etiska frågor i klubben. Maria F undersöker med 
en annan klubb där man fokuserar tydligt på dessa frågor.   
 
Susanne har fått kontakt med kommunen men de har fler nya frågor. 
Vi hoppas ändå på ett beslut snart.  
 
 
 
Vi får hjälp i helgen som kommer med lite utdikning av B-plan.  
 
Bemanning på kansliet v.19 Thomas T. 
                                      v.20 Fredrik 
                                      v.21 Tobias 
                                      v.22 Anders/David 
                                      v.23 Maria F 

 



  Ansvarig 
 

§ 79 Övriga frågor Maria C har varit i kontakt med Indus om ett nytt isolerat 

bollförråd.  

 
 

§ 80 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2020 
- Styrelsemöten tisdagar 19:00 

2/6, 11/8, 1/9, 6/10, 3/11, 12/12 (lördag) 
- Sommarfotbollsskolan: 11-12/6, 15-16/6 
- RUF-dagen 22/8 10:00-14:00, hoppborgar bokade 
- Höstens arbetsdag: 19/9 9:00-12:00 
- CUP preliminärt 24-25/10 
- Årsfest: 14/11 
- Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00 

 
 

§ 81 Nästa möte Nästa möte är 2/6 
 
Fredrik står för fika. 
 

 

§ 82 Avslutning Mötet avslutades  

 

…………………………….. ……………………….. 

Fredrik Sjöberg Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


